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Na osnovu <!lana 187 i 188 Poslovnika SkupStine Crne Gore, ministarki evropskih poslova 
Maidi GorCevic postavijam sljedece

poslaniCko pitanje

Da li ste zabrinuti zbog ocjena Specijalnog izaslanika Sjedinjenih Amerkkih Dr^ava za 
Zapadni Balkan Gabrijela Eksobara da Sjedinjene Amerifike Dr^ave iskazuju zabrinutost 
zbog Cinjenice da bi lideri nekada§njeg DF-a mogli biti dio vlade, te da u mnogim 
stvarima koje radi - nijesu vidjeli posvecenost Andrije Mandida evroatlanskim 
integracijama?

ObrazIo2;enje pitanja du dati na sjednici Skupgtine.

Odgovor tra^im i u pisanoj formi

POSLANICA

Aleksandra Vukcroic Kuc
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Klub poslanika Demokratske partije socijalista 

Poslanica Aleksandra Vukovic Kuc

SIQVkOENiCA: Pi^lLOC-

POSLANICKO PITANJE

Da li ste zabrinuti zbog ocjena Specijalnog izaslanika Sjedinjenih Americkih Drzava za Zapadni 
Balkan Gabrijela Eksobara da Sjedinjene Americke Drzave iskazuju zabrinutost zbog cinjenice 
da bi lideri nekadasnjeg DF-a mogli biti dio vlade, te da u mnogim stvarima koje radt - nijesu 
vidjeli posvecenost Andrije Mandica evroatlanskim integracijama?

ODGOVOR

Uvazena poslanice Vukovic Kuc,

Ministarstvo evropskih poslova kontinuirano informise nase medunarodne partnere i 
prijatelje o aktivnostima koje sve institucije u drzavi sprovode u cilju ispunjenja nasih obaveza 
na putu evropskih integracija.

Takode, vise puta smo domacu i inostranu javnost podsjetili na koalicioni sporazum koji su 
zaklju^ili cinioci sadasnje parlamentarne vecine, kao i cinjenicu da na tom polju nije bilo 
odstupanja, ukijucujuci i predsjednika Skupstine koji je svojim angazmanom doprinio 
konsenzusu oko sustinskih imenovanja, cime su se stekli usiovi da, nakon nekoliko godina, 
iskoracimo u nasem integracionom procesu. Uvjerena sam da ce dalju posvecenost 
konstituenti viadajuce vecine pokazati i u pogledu razmatranja i usvajanja zakonskih rjesenja 
neophodnih za stvaranje preduslova za ulazak u narednu fazu pregovarackog procesa, 
odnosno dobijanja Izvjestaja o privremenim mjerilima za pogiavija 23 i 24.

U tom kontekstu, ne treba zanemariti i cinjenicu da je aktuelna Vlada heterogena, odnosno 
sacinjena od razlicitih politickih subjekata, koji su se obavezali na implementaciju koalicionog 
sporazuma, odnosno da nece podrzavati akte koji bi mogli narusiti koheziju drustva i izazvati 
nepotrebne tenzije.
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Na toj liniji, uvjereni smo da ce vanjskopoliticka orijentacija Vlade, i u slucaju moguce 
rekonstrukcije, svakako biti usmjerena na postovanje utvrdenih vanjskopolitickih prioriteta- 
ubrzanje procesa evropske integracije, intenziviranje politickog dijaloga i implementacije 
politika NATO-a, dalju afirmaciju Crne Gore kao aktivnog sudionika u jacanju regionalne 
saradnje, te dodatno jacanje vidijivosti i angazmana na multilateralnom planu.

S postova njem,

MINISTARKA 
Maida Gorcevic
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